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Protokół 
z obrad VII Sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 14 czerwca 2007 roku. 
 
 

I. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum Rady. 
Obrady VII Sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 14 czerwca 2007 r. otworzył o 

godz. 11.00 Przewodniczący Rady Włodzimierz Gronczewski, który powitał zebranych.  
Na podstawie odczytanej listy obecności stwierdzono quorum Rady w liczbie  

15 Radnych  i uznano prawomocność obrad. 
 
II. Przyjęcie porządku obrad. 
 Burmistrz J. Damasiewicz zaproponowała wniesienie do porządku obrad  6 uchwał w 
sprawie rozpatrzenia uwag nieuwzględnionych przez Burmistrza Miasta Halinów 
wniesionych do projektu zmiany m.p.z.p. części miejscowości Wielgolas Duchnowski, gmina 
Halinów przez: Panią Janinę Twardowską, Pana Tadeusza Kobza, Pana Sławomira Mirosz, 
Pana Pawła Ostrowskiego, Pana Ireneusza Kruszewskiego oraz Panią Teresę Dacewicz. 
Ponadto Burmistrz J. Damasiewicz zaproponowała wniesienie uchwały w sprawie:  
stwierdzenia zgodności zmiany części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Halinów z ustaleniami Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 
Przestrzennego Gminy Halinów, jak również  uchwały w sprawie: stwierdzenia zgodności 
zmiany części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  miejscowości 
Wielgolas Duchnowski z ustaleniami Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Halinów. 
 Pani Burmistrz wyjaśniła, iż otrzymała dzień wcześniej informację, że w celu 
przyjęcia uchwał w sprawie: zmiany części miejscowego planu  zagospodarowania 
przestrzennego centralnej części gminy Halinów w zakresie części miasta Halinów oraz w 
sprawie: zmiany części miejscowego planu  zagospodarowania przestrzennego wschodniej 
części gminy Halinów w zakresie części wsi Wielgolas Duchnowskim, należy przyjąć 
zaproponowane podczas dzisiejszej sesji projekty uchwał. 
Ponadto do zmiany części planów zagospodarowania przestrzennego Burmistrz J. 
Damasiewicz zaproponowała dodanie załączników: 2 i 3. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zaproponował dodanie nowych projektów 
uchwał przed projektem nr 9. 
 Radny Z. Niewiatowski powiedział, że składa następujący wniosek do porządku 
obrad: 

1. o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie: sprzedaży domków 
nauczycielskich w Okuniewie. W miejsce wycofanego projektu należy wprowadzić 
projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami rejonu 
szkolnego w Okuniewie. Zadane pytanie mieszkańcom brzmiałoby: czy jesteś za 
sprzedażą domów nauczycielskich znajdujących się na terenie szkoły w Okuniewie 
ich obecnym mieszkańcom? 

 
 Radny M. Chudzik odczytał uzasadnienie do wniosku przedstawionego przez Radnego 
Z. Niewiatowskiego. 
 
Radny Z. Niewiatowski odczytał kolejny punkt wniosku: 

2. W p. XIII proponowanego porządku obrad w sprawie wspólnej realizacji inwestycji z 
gminą Sulejówek należy zmienić treść na stanowisko w sprawie: opracowania 
koncepcji trójwariantowej tj: 
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1) wybudowanie własnej kontenerowej oczyszczalni ścieków w Okuniewie lub 
2) odprowadzenie ścieków z Okuniewa do oczyszczalni w Sulejówku lub 
3) wybudowanie kolektora zbiorczego z Okuniewa do gminnej oczyszczalni w 

Długiej Kościelnej. 
 

 Radny M. Chudzik odczytał uzasadnienie do wniosku w powyższej sprawie. 
 
Radny Z. Niewiatowski odczytał kolejny punkt wniosku: 

3. Wprowadzenie do p. XIV dwóch projektów uchwał znajdujących się w materiałach 
przygotowanych na sesję a nie umieszczonych w punkcie: podejmowanie uchwał i 
wniosków; dotyczą one skarg na działanie organu administracyjnego i Burmistrza 
Miasta Halinów. 

 
 Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że jeśli w porządku obrad zamieszczono punkt 
„podejmowanie uchwał i wniosków”, to wszystkie projekty uchwał powinny być w tym 
punkcie. 
 
 Za przyjęciem wniosków Burmistrz J. Damasiewicz dotyczących wprowadzenia 
ośmiu projektów uchwał, głosowano: za – 15, przec. – 0, wstrz. – 0. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wnioski zostały przyjęte. 
 
Za przyjęciem wniosku Radnego Z. Niewiatowskiego w sprawie zdjęcia z porządku obrad w 
pkt XIV  projektu uchwały nr 1 w sprawie:  wyrażenia zgody na sprzedaż lokali 
mieszkalnych, określenia kryteriów oraz ustalenia bonifikat przy ich sprzedaży, głosowano: 
za – 9, przec. – 6, wstrz. – 0. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
 

O godz. 11.40 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski, na wniosek Klubu Radnych 
„Normalność i Rozwój” zgłoszony przez Z. Niewiatowskiego, ogłosił dwudziestominutową 
przerwę, na przygotowanie projektu uchwały. 

O godz. 12.00 obrady zostały wznowione. 
 
 Radny Z. Niewiatowski odczytał projekt uchwały w sprawie: przeprowadzenia 
konsultacji z mieszkańcami Okuniewa, Michałowa, Budzisk, Zagórza, tj. w rejonie szkolnym 
Okuniew. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zaproponował wykreślenie wyrazów: „tj. w 
rejonie szkolnym Okuniew”, w związku z tym, że zostały wymienione miejscowości. 
 Radca Prawny A. Uścińska zaproponowała wykreślenie w § 4 wyrazów: „radnym, 
radzie sołeckiej i sołtysom miejscowości Okuniew”, ponieważ organem wykonawczym jest 
Burmistrz.  
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że § 4 powinien otrzymać brzmienie: 
„Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Halinów”. 
 Radca Prawny A. Uścińska zaproponowała skreślenie zapisu § 3: „Sposób i tryb 
przeprowadzenia konsultacji określi odrębna uchwała”, ponieważ uchwała nie powinna 
zawierać odesłania do innej uchwały. 
   
Za wprowadzeniem do porządku obrad w pkt XIV „Podejmowanie uchwał i wniosków” pkt 1 
projektu uchwały autorstwa Radnego Z. Niewiatowskiego w sprawie: przeprowadzenia 
konsultacji z mieszkańcami Okuniewa, Michałowa, Budzisk, Zagórza, głosowano:  
za – 9, przec. – 6, wstrz. – 0. 
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 O godz. 12.50 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski ogłosił pięciominutową 
przerwę. 
 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski powiedział, że dotychczas punkt XIII 
brzmiał: Stanowisko w sprawie: wspólnej realizacji przez gminę Sulejówek i gminę Halinów 
zadania polegającego między innymi na rozbudowie oczyszczalni ścieków w Sulejówku i 
budowie kanalizacji sanitarnej w Okuniewie. 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał wniosek Radnego Z. Niewiatowskiego w 
brzmieniu: 
„W p. XIII proponowanego porządku obrad w sprawie wspólnej realizacji inwestycji z gminą 
Sulejówek należy zmienić treść na stanowisko w sprawie: opracowania koncepcji 
trójwariantowej tj: 

1) wybudowanie własnej kontenerowej oczyszczalni ścieków w Okuniewie lub 
2) odprowadzenie ścieków z Okuniewa do oczyszczalni w Sulejówku lub 
3) wybudowanie kolektora zbiorczego z Okuniewa do gminnej oczyszczalni w 

Długiej Kościelnej.” 
 
Za przyjęciem wniosku Radnego Z. Niewiatowskiego, głosowano: 
za – 11, przec. – 3, wstrz. – 0. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
  
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odczytał trzeci wniosek Radnego Z. 
Niewiatowskiego dotyczący wprowadzenia z p. VII do p. XIV dwóch projektów uchwał 
znajdujących się w materiałach przygotowanych na sesję a nie umieszczonych w punkcie: 
podejmowanie uchwał i wniosków; dotyczą one skarg na działanie organu administracyjnego 
i Burmistrza Miasta Halinów. 
 
Za przyjęciem wniosku Radnego Z. Niewiatowskiego, głosowano: 
za – 6, przec. – 7, wstrz. – 2. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że wniosek nie został przyjęty. 
 
 Burmistrz J. Damasiewicz wniosła o wykreślenia z porządku obrad projektu uchwały 
nr 8 w sprawie: zmiany uchwały Nr IV/29/07 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 25 stycznia 
2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy Halinów na 2007 rok, ponieważ przyjęte 
wnioski nie odpowiadają zapisom w budżecie. 
 
Porządek obrad, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, został przyjęty -z 
poprawkami -w wyniku głosowania: za – 13, przec. – 0, wstrz. – 2. 
 
III. Przyjęcie protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej w dniu 20.04.2007 r. 
Protokół bez uwag został przyjęty w wyniku głosowania: 
za – 15, przec. – 0, wstrz. – 0.  
 
IV. Informacja z pracy Burmistrza. 
 Burmistrz J. Damasiewicz przedstawiła zebranym swego zastępcę Pana dr A. 
Machowskiego, którego powołała na stanowisko dnia 07 maja br. 
 Z-ca Burmistrza A. Machowski poinformował, że: od 07.05.br. pełni funkcję Zastępcy 
Burmistrza Miasta Halinów; ma 52 lata, urodził się w Poznaniu, w tym mieście ukończył 
studia psychologiczne, przez 10 lat zajmował się pracą naukową, doktoryzował się z 
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metodologii badań społecznych; w latach 1993-1997 był posłem na Sejm rekomendowany 
przez Unię Demokratyczną, od 1997 r. pracował w samorządzie warszawskim - przez 4 lata 
pełnił funkcję rzecznika prasowego Prezydenta m. st. Warszawy, Dyrektora Biura Rady m. st. 
Warszawy; od 2003 do 2006 roku był Burmistrzem dzielnicy Ursynów; mieszka w 
Warszawie, ma dwoje dzieci i dwoje wnucząt. 
 
 Radny Z. Niewiatowski zapytał Z-cę Burmistrza A. Machowskiego, którego 
prezydenta m. st. Warszawy był rzecznikiem prasowym.  
Z-ca Burmistrza A. Machowski odpowiedział, że był rzecznikiem prasowym Prezydentów: 
Pawła Piskorskiego i Wojciecha Kozaka, natomiast Dyrektorem Biura Rady za kadencji 
Prezydenta Lecha Kaczyńskiego.  
 
Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała o: 

- pracach nad zmianami: Wieloletniego Planu Inwestycyjnego oraz Strategii 
Zrównoważonego Rozwoju; Pani Burmistrz poprosiła Radnych o zgłaszanie 
propozycji do planów, 

- rozprawie administracyjnej w sprawie WOW, która odbędzie się 20.06.br. o godz. 
10.00 przy ul. Bobrowieckiej 9, Pani Burmistrz zachęcała mieszkańców do udziału w 
rozprawie; 

 Radny M. Pietrusiński powiedział, że zostaną rozwieszone plakaty na terenie gminy w 
  tej sprawie, 
- spotkaniu z Minister Gęsicką, w której uczestniczyli przedstawiciele samorządów: 

Halinowa, Sulejówka, Dębego Wielkiego, Rembertowa, Zielonki, m.st. Warszawy, 
Marek oraz Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad; dotychczasowe 
stanowiska powyższych instytucji nie uległy zmianie, 

- spotkaniu z organizacjami ekologicznymi, 
- prowadzonych rozmowach z Sulejówkiem na temat rozbudowy oczyszczalni w 

Sulejówku i budowy kanalizacji do Okuniewa, w wyniku których zostaną złożone 
dokumenty do Ministra Środowiska, 

- święcie Miasta i Gminy Halinów, którego koszt wyniósł około 49 tys. zł (w tym 14 
tys. zł pozyskano od sponsorów), 

- spotkaniu z kupcami w sprawie przeniesienia targowiska na teren położony przy 
Komisariacie Policji w Halinowie; Pani Burmistrz poinformowała, że kupcy będą 
opiniować zasady urządzenia targu,  

- rozmowach z firmą „Energoexpert” na temat zaopatrzenia naszej gminy w energię;  
- spotkaniu z posłem Cz. Mroczkiem, podczas którego omawiano sprawę WOW, jak 

również możliwość przeniesienia dla Powiatu Mińskiego instytucji odwoławczych z 
Siedlec i Lublina do Warszawy; Pani Burmistrz przypomniała, że w poprzedniej 
kadencji Rada Miejska w Halinowie podjęła uchwałę w tej sprawie, ale nie uzyskała 
ona poparcia innych instytucji, 

- uroczystości nadania imienia „VII oddziału AK Obroża” szkole w Brzezinach, 
- udziale w spotkaniu wójtów i burmistrzów, podczas którego omawiano problemy: 

niedostatecznego dofinansowania systemu oświaty, a także potrzeby uchwalenia 
nowej ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym,  

- wydaniu zarządzeń w sprawach: przeprowadzeniu kontroli we wszystkich jednostkach 
gminnych  (tj. szkołach, Zakładzie Komunalnym, MOPS, GCI, domach kultury, 
bibliotece), kontroli punktów sprzedaży alkoholu, zmian i przeniesień w budżecie, 
ogłoszeniu konkursu na stanowisko Kierownika USC, ustalenia prognozy długu 
publicznego na rok 2007 i lata następne, przyjęcia sprawozdań finansowych gminnych 
jednostek. 
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Z-ca Burmistrza A. Machowski poinformował o: 

- podpisaniu w dn. 21.06.br. umowy z wykonawcą na budowę hali sportowej w 
Halinowie (podpisanie umowy zostało opóźnione w związku z wniesieniem protestu 
przez innego wykonawcę; sprawę wygrała gmina); w tym roku planuje się zamknięcie 
stanu surowego, a zakończenie inwestycji – w roku 2008, 

- ogłoszeniu przetargu na budowę sieci wodociągowej w Michałowie na odcinku 1.100 
m,  

- przygotowywaniu przetargów na budowę sieci wodociągowej w Długiej Szlacheckiej, 
na remont nawierzchni bitumicznej dróg gminnych, przy użyciu masy asfaltowej oraz 
na opracowanie dokumentacji architektonicznej pod nazwą „Remont i modernizacja 
instytucji Dom Kultury”, 

- zakończeniu prac przy budowie kanalizacji sanitarnej przy ul. Zachodniej w 
Halinowie, 

- podpisaniu dokumentacji projektowo – kosztorysowej na wykonanie zbiorczej sieci 
kanalizacji sanitarnej w systemie podciśnieniowym, dla miejscowości: Hipolitów, 
Józefin; termin wykonania dokumentacji wyznaczono na koniec września. 

 
 Radny Z. Niewiatowski zapytał, którego domu kultury dotyczy opracowanie 
dokumentacji architektonicznej. 
Z-ca Burmistrza A. Machowski odpowiedział, że Domu Kultury w Halinowie. 
 Radny Powiatowy A. Ciszkowski zapytał, jaki będzie koszt budowy stanu surowego 
hali sportowej i jakie koszty są przewidywane w przyszłym roku.  
Z-ca Burmistrza A. Machowski odpowiedział, że 2,2 mln zł w 2007 r. i 3 mln zł w 2008 r. 
 Radny Powiatowy A. Ciszkowski zapytał, czy istnieje możliwość pozyskania środków 
zewnętrznych na budowę stanu surowego. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że Urząd Marszałkowski zapewnił, że jest 
możliwość pozyskania środków na wykonanie całej inwestycji. 
 Na pytanie Radnego B. Janczarka o odcinki budowy wodociągu w Michałowie, 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że jest to jeden odcinek. 
 Mieszkanka Okuniewa zapytała o remont chodnika przy Rynku oraz o budowę ul. 
Słonecznej w Okuniewie. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że projekt przebudowy chodnika powstał, ale być 
może, zgodnie z kierunkiem wyznaczonym przez niektórych Radnych, środki w wysokości 
około 300 tys. zł będą musiały być przeznaczone na remont domów komunalnych w 
Okuniewie. 
Projekt budowy ul. Słonecznej w Okuniewie został opracowany, będziemy się starać  
pozyskać środki unijne na tę inwestycję. 
 
V. Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie polityki społecznej. 
 Starszy pracownik socjalny M. Górska przedstawiła sprawozdanie z realizacji zadań 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, stanowiące załącznik nr 1 do protokołu.    
 Główny Specjalista ds. Polityki Społecznej E. Patoka przedstawiła sprawozdanie z 
realizacji zadań w zakresie polityki społecznej, stanowiące załącznik nr 2 do protokołu. 
 
VI. Sprawozdanie z działalności domów kultury, biblioteki publicznej i Gminnego 
Centrum Informacji. 
 Dyrektor Domu Kultury w Okuniewie P. Siła przedstawił sprawozdanie z działalności 
Domu Kultury w Okuniewie, które stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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 Radny Powiatowy A. Ciszkowski zapytał, w jaki sposób Dyrektor P. Siła przewiduje 
możliwość wykorzystania terenu za budynkiem Filii Domu Kultury w Michałowie. 
Dyrektor P. Siła odpowiedział, że będzie się starał utworzyć boisko sportowe, jak również 
siłownię. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zaproponował, aby Dyrektor P. Siła skontaktował się 
z Panem G. Jerzakiem – Radnym w poprzedniej kadencji, który posiada materiał na bramki. 
 Mieszkanka Okuniewa Pani Noszczak podziękowała Dyrektorowi P. Sile za jego 
pracę. 
Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała, że Dyrektor P. Siła był w br. nominowany do 
nagrody „Laura” Powiatu Mińskiego.  
 Radny B. Janczarek zapytał, gdzie zostawiono materiał na bramki i komu go 
powierzono. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odpowiedział, że były Radny G. Jerzak zobowiązał 
się postawić bramki i wziął w tym celu materiał i ten materiał posiada. 
 Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że Przewodniczący Rady dał świadectwo o 
sposobie gospodarowania środkami gminnymi, co jest niedopuszczalne. Radny Z. 
Niewiatowski zapytał, w jaki sposób księgowość rozliczyła i czy sprawy nie powinno się 
zgłosić do prokuratury. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odpowiedział, że jeśli ktoś chce coś zrobić dla dobra 
wspólnego, to trzeba mu w tym pomagać, a nie przeszkadzać. 
  
 Dyrektor Domu Kultury w Halinowie A. Żbik przedstawił sprawozdanie z działalności 
Domu Kultury w Halinowie, stanowiące załącznik nr 4 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski powiedział, że problemem Domu Kultury w 
Halinowie jest brak dużej sali widowiskowej. 
 
 Dyrektor Biblioteki Publicznej J. Dudek przedstawiła sprawozdanie z działalności 
biblioteki publicznej, stanowiące załącznik nr 5 do protokołu. 
 Sołtys Desna L. Gomulski zapytał o wybudowanie podestu dla osób 
niepełnosprawnych. 
Dyrektor J. Dudek odpowiedziała, że w bibliotece w Halinowie nie ma takiej możliwości, 
gdyż schody są strome i nie można zmienić ich pochylenia, ponieważ budynek znajduje się 
zbyt blisko ulicy. 
 
 Kierownik GCI A. Rosa przedstawiła sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum 
Informacji, stanowiące załącznik nr 6 do protokołu. 
 
VII. Rozpatrzenie skarg na działanie Burmistrza Miasta Halinów. 
 Wiceprzewodniczący Rady M. Sukiennik odczytał projekt uchwały w sprawie: 
rozpoznania skargi „na sposób załatwienia sprawy przez Burmistrza Miasta Halinów 
dotyczącej podziału nieruchomości położonej  w miejscowości Wielgolas Brzeziński” 
złożonej przez Państwa Jana i Agnieszkę Kobza oraz Panią Dorotę Kobza zam. Warszawa. 
 Pani K. Kobza powiedziała, że dwukrotnie był rozpatrywany wniosek o podział 
działki. Działka ma 2.428 m w Wielgolesie Brzezińskim. Państwo Kobza chcieli podzielić 
działkę na 2 części: pierwszą działkę o powierzchni 1 500 m,2 i drugą działkę - 928 m2. 
Ponieważ w planie zagospodarowania przestrzennego minimalna powierzchnia działki 
wynosi 1000 m2 , państwo Kobza postanowili do wydzielonej drugiej działki przyłączyć 
70m2 z sąsiedniej, stanowiącej ich własność. 
 Kierownik RKI K. Skwarek szczegółowo wyjaśniając sprawę powiedziała, że Państwo 
Kobza złożyli do Urzędu niepełne i błędne dokumenty. W związku z tym wydano 
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postanowieniu o uzupełnienie dokumentów. Ponieważ dokumenty nie zostały dostarczone, 
Państwo Kobza zostali poinformowani o pozostawieniu wniosku bez rozpoznania. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Pietrusiński poinformował, że Komisja po 
przedstawieniu sprawy przez Panią K. Skwarek stwierdziła, że skarga Państwa Kobza jest 
bezzasadna. Komisja nie posiadała innych opinii, np. sędziego Sądu Najwyższego, na którą 
powołuje się Pani Kobza. 

Radny Z. Niewiatowski zapytał, czy po dostarczeniu wszystkich dokumentów przez 
Państwa Kobza byłaby możliwość pozytywnego załatwienia sprawy. 
 Kierownik K. Skwarek odpowiedziała, że nie istnieje taka możliwość, gdyż 
uzupełnienie dokumentacji dotyczyło zmian w ewidencji gruntów, natomiast w kwestii 
podziału gruntu Państwo Kobza nie dostarczyli prawidłowych dokumentów. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 10, przec. – 0, wstrz. – 5. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
 Wiceprzewodniczący Rady M. Sukiennik odczytał projekt uchwały w sprawie: 
rozpoznania skargi na „działanie bezprawne organu administracyjnego” złożonej przez Pana 
Szczepana Mioduszewskiego zam. Długa Szlachecka. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski wyjaśnił, że Pan Mioduszewski złożył skargę 
do Samorządowego Kolegium Odwoławczego, które przekazało sprawę do rozpatrzenia przez 
Radę Miejską. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Pietrusiński wyjaśnił, że Pan Mioduszewski 
wystąpił o odszkodowanie w wysokości 100 tys. zł w związku z odmową przyznania zasiłku 
przez MOPS. Po przeprowadzeniu dokładnej analizy stanu faktycznego i prawnego, Komisja 
nie stwierdziła działań bezprawnych Kierownika MOPS. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Pietrusiński  odczytał pismo Pana 
Mioduszewskiego z dn. 25.05. br., w którym został obrażony. 
 Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że nie optuje za udzieleniem pomocy finansowej 
Panu Mioduszewskiemu, jednak sprawa ta nie zwalnia Urzędu od zachowywania przepisów i 
działania zgodnie z prawem. Radny Z. Niewiatowski powiedział, że chciałby usłyszeć 
odpowiedzi na pytania: na jakiej podstawie prawnej skarga Pana Mioduszewskiego została 
odesłana do niego oraz skąd się wziął oryginał skargi 28.03. br., skoro 27.03. br. go nie było. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Pietrusiński nawiązując do odczytanego 
pisma z dn. 25.05. br. powiedział, że rozważa możliwość złożenia wniosku  o podjęcie 
uchwały w sprawie skierowania do policji i prokuratury, w związku z groźbami Pana 
Mioduszewskiego w stosunku do jego osoby. 
 Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że ani od administracji, ani od Rady nie otrzymał 
właściwych odpowiedzi na zadane przez niego pytania. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 9, przec. – 0, wstrz. – 6. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
VIII. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 
 Radny M. Pietrusiński poprosił o interwencję na moście w Budziskach, który zagraża 
bezpieczeństwu, jak również zgłosił konieczność podcięcia gałęzi drzew przy ulicach: 
Bocianiej i Nadrzecznej w Budziskach oraz o zmianę organizacji ruchu na skrzyżowaniu ulic: 
Wyszyńskiego i Warszawskiej. 
 Kierownik RKI M. Kwiatkowski odpowiedział, że została opracowana dokumentacja 
projektowa modernizacji mostu; do czasu pozyskania środków unijnych most będzie 
reanimowany, zostaną podcięte drzewa przy ul. Bocianiej i Nadrzecznej w Budziskach, jak 
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również poinformował o tym, że został opracowany projekt zmiany organizacji ruchu na ul. 
Warszawskiej i Wyszyńskiego. 
 Sołtys Mrowisk S. Dobosiewicz zapytał o wytyczenie drogi biegnącej od 
Kazimierowa do Mrowisk. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że w sprawie wydanej decyzji zostało złożone 
odwołanie; procedura administracyjna jest w tej sprawie długa. 
 Sołtys Cisia E. Woźniakowska zapytała, czy ośrodki szkolno- przedszkolne przejmie 
gmina. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że gmina będzie utrzymywała te ośrodki przez co 
najmniej 2 lata i poinformowała, że oprócz ośrodków przedszkolnych w Cisiu i w Długiej 
Szlacheckiej został utworzony ośrodek w Chobocie. 
 Mieszkanka Okuniewa Pani Noszczak zapytała, czy w planach uwzględniono budowę 
ścieżek rowerowych. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odpowiedział, że podczas dzisiejszej sesji będzie 
podejmowana uchwała w sprawie: przystąpienia do realizacji Projektu pod nazwą „Zielony 
Szlak Rowerowy Mazowsza”. 
 
IX. Sprawozdanie z prac komisji Rady. 
 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa T. Dubiński 
poinformował, że w dn. 24.05. br. Komisja analizowała działalność spółki wodnej i omawiała 
problematykę odwodnienia gminy Halinów; na posiedzenie Komisji zostali zaproszeni 
wszyscy sołtysi; Prezes H. Foryś poinformował o problemach finansowych spółki wodnej 
oraz o wykonanych pracach na terenie gminy Halinów. 
 Sołtys Krzewiny A. Jackiewicz zapytała, o porównanie wysokości składek z 
Kazimierowa ze składkami wpłaconymi z Cisia i Długiej Szlacheckiej, gdzie prowadzono 
prace melioracyjne. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odpowiedział, aby Sołtys Kazimierowa zapytała w 
tej sprawie Prezesa spółki wodnej H. Forysia. 
 Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji T. Kowalczyk powiedziała, że w dn. 17.05. br. Komisja omawiała: sytuację 
domów komunalnych w Okuniewie przy ul. Konopnickiej, stan dróg gruntowych na terenie 
gminy Halinów i propozycję ich remontu, jak również projekt pod nazwą: „Zielony Szlak 
Rowerowy Mazowsza”. Powiat Miński przystąpił  do inicjatywy realizacji Projektu pod 
nazwą „Zielony Szlak Rowerowy Mazowsza” i podczas dzisiejszej sesji będzie podejmowana 
uchwała w tej sprawie. 
W dn. 31.05.07 r. ponownie omawiano sytuację domów komunalnych w Okuniewie. Komisja 
zaakceptowała wniosek o sprzedaż domów komunalnych w Okuniewie. Ponadto zapoznano 
się z analizą poszczególnych miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz z 
analizą Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego gminy 
Halinów (specjaliści twierdzą, że min. 50% terenu gminy powinno być biologicznie 
czynnych), a także omawiano zmiany planów zagospodarowania przestrzennego części 
Halinowa oraz części Wielgolasu Duchnowskiego, w sprawach których będą podejmowane 
uchwały podczas dzisiejszej sesji. 
 Mieszkanka Okuniewa Pani Noszczak nawiązała do problemu domów komunalnych 
w Okuniewie i powiedziała, że na terenie tych domów byłaby możliwość wybudowania  w 
przyszłości boiska; dla mieszkańców ten teren jest bardzo ważny. Domy w Halinowie można 
było sprzedać, ponieważ nie były położone  na terenie szkolnym. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Pietrusiński poinformował, że 08.05. br. 
Komisja rozpatrywała skargi Państwa Kobza oraz Pana Mioduszewskiego, które zostały 
omówione podczas obecnej sesji. 
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X. Pisma i informacje do Rady Miejskiej. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odczytał następujące pisma: 

- Prezesa Sądu Okręgowego w Siedlcach z dn. 31.05. br. w sprawie liczby wybieranych 
ławników: do Sądu Rejonowego w Mińsku Mazowieckim- 2, do Sądu Okręgowego w 
Siedlcach - 1; Przewodniczący Rady poinformował, że termin składania wniosków na 
ławników upływa 30.06. br.; Sołtysi rozwiesili ogłoszenia w tej sprawie; 
Przewodniczący Rady poprosił o rozwieszenie informacji również w Halinowie, 

- Pani I. Miklaszewskiej z dn. 27.04 br. w sprawie: zapewnienia możliwości 
bezpiecznego poruszania się w centrum miasta Halinów, 

- Pana Cz. Domańskiego z dn. 20.04. br. w sprawie: udrożnienia rowu przydrożnego w 
Józefinie; Przewodniczący Rady wyjaśnił, że sprawa należy do kompetencji powiatu, 

- Sołtys Okuniewa H. Kuć z dn. 07.05. br. w sprawie sprzeciwu mieszkańców wobec 
propozycji sprzedaży domów komunalnych w Okuniewie, 

- Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumenta z dn. 08.06. br. w sprawie przekazania 
przez Urząd dokumentów dotyczących budowy kanalizacji i wodociągów; 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski wyjaśnił, że pismo wpłynęło do Urzędu, ale 
przekazano je do wiadomości Radnych, 

- Pana A. Kuśmierowskiego z dn. 04.06. br. w sprawie: wykupu domu i działki przy 
szkole w Chobocie; sprawa będzie omawiana na posiedzeniu Komisji, na które 
zostanie  zaproszona Radna G. Matuszewska, 

- Samorządowego Kolegium Odwoławczego z dn. 08.06. br. w sprawie skargi Państwa 
M. i A. Malesa na działanie Urzędu Miejskiego w Halinowie, dotyczące sposobu 
rozpoznania ich wniosku o wydanie opinii o zgodności z planem miejscowym 
wstępnego projektu podziału działki w Cisiu (dotyczy wydzielenia drogi); 

 za propozycją Przewodniczącego Rady skierowania sprawy do Komisji Rewizyjnej, 
 głosowano: za – 15, przec. – 0, wstrz. – 0, 
- mieszkańców Okuniewa z dn. 19.03. br. w sprawie sprzedaży w trybie 

bezprzetargowym zajmowanych przez nich lokali mieszkalnych, wraz z przynależną 
działką, 

- wniosek mieszkańców ul. Ks. Popiełuszki w Długiej Szlacheckiej skierowany do 
Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w sprawie zbadania legalności i 
uciążliwości dla środowiska oraz mieszkańców, hodowli lisów i spalarni położonej w 
Długiej Szlacheckiej; Przewodniczący Rady powiedział, że przekazuje sprawę do 
Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa; Pani Burmistrz poinformowała, 
że WIOŚ przekazał sprawę Urzędowi do załatwienia; Urząd może tylko skontrolować 
hodowlę pod względem regulaminu dotyczącego utrzymania porządku i czystości na 
terenie gminy Halinów; wystąpimy do Sanepidu, Inspektora Sanitarnego oraz 
Powiatowego Lekarza Weterynarii o zbadanie sprawy; w ubiegłym roku sprawa 
została zgłoszona  do Powiatowego Lekarza Weterynarii, od którego otrzymaliśmy 
informację, że do tej instytucji hodowla nie została zgłoszona; Policja skierowała 
sprawę do sądu grodzkiego, który wymierzył grzywnę. 

 
XI. Sprawozdanie Radnych z sesji Rady Powiatu. 
 Radny Powiatowy A. Ciszkowski, nawiązując do wypowiedzi Radnego K. Sarniaka 
na poprzedniej sesji w sprawie poprawienia bezpieczeństwa przy szkole w Cisiu 
poinformował, że złożył w tej sprawie interpelację i otrzymał od Starosty Mińskiego 
informację, że do września 2007 r. przedłużona zostanie barierka oddzielająca przyszkolny 
chodnik od ulicy, natomiast w 2008 r. przy wyjściu ze szkoły zamontowana zostanie 
ostrzegawcza sygnalizacja świetlna. Nie jest natomiast możliwe wybudowanie progów 
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zwalniających, ponieważ droga przy szkole w Cisiu jest drogą powiatową, a na tej kategorii 
dróg budowa progów zwalniających nie jest ustawowo dopuszczalna. 
            Radny A. Ciszkowski podziękował Radnym Rady Miejskiej w Halinowie za podjęcie 
jego inicjatywy i przygotowanie projektu uchwały w sprawie: przystąpienia do realizacji 
Projektu pod nazwą „Zielony Szlak Rowerowy Mazowsza” oraz poinformował, że Komisja 
Oświaty, Kultury i Sportu Powiatu Mińskiego obejrzała teren Parku w Okuniewie. Jest duża 
szansa na zakończenie komunalizacji tego terenu w 2007 r. oraz na pozyskanie środków z 
Ministerstwa Kultury na modernizację Parku. 

Radny A. Ciszkowski poinformował ponadto, że 27.08. br. odbędzie się najbliższa 
sesja Rady Powiatu, podczas której będzie przyjmowany Plan Rozwoju Powiatu na lata 2007-
2013. 
            Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zapytał, na jakim etapie jest budowa hali 
widowiskowej w Mińsku Mazowieckim. 
Radny Powiatowy A. Ciszkowski odpowiedział, że Powiat planuje wybudowanie olbrzymiej 
hali widowiskowo – sportowej, a jej koszty wyniosą około 30 mln zł, z czego 85% mają 
pokryć środki funduszy europejskich. Radny A. Ciszkowski wyraził opinię, że Powiat Miński 
nie powinien sam realizować tej inwestycji i miasto Mińsk Mazowiecki powinno 
partycypować w 50% kosztów budowy hali. 
 

O godz. 17.00 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski ogłosił trzydziestominutową 
przerwę. 
 
XII. Stanowisko w sprawie: budowy, remontu i modernizacji dróg na terenie gminy 
Halinów. 
 Burmistrz J. Damasiewicz odczytała wykaz dróg gminnych gruntowych, na których w 
latach 2008-2011 zostanie wybudowana nawierzchnia  przy użyciu kruszywa drogowego 
stanowiącego podbudowę pod przyszłą nawierzchnię bitumiczną oraz wykaz dróg, na których 
w latach 2008-2013 przewiduje się budowę nawierzchni asfaltowych. 
 Radny K. Sarniak stwierdził, że nie zapisano, w którym roku dana ulica będzie miała 
budowaną nawierzchnię asfaltową. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że ponieważ gmina będzie występowała o 
pozyskanie środków unijnych na budowę tych dróg, więc nie zapisano konkretnych lat. 
 
Za przyjęciem projektu stanowiska, głosowano: za – 15, przec. – 0, wstrz. – 0. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie stanowiska. 
 
XIII. Stanowisko  w sprawie: opracowania koncepcji trójwariantowej tj:  

1) wybudowanie własnej kontenerowej oczyszczalni ścieków w Okuniewie, 
2) odprowadzenie ścieków z Okuniewa do oczyszczalni w Sulejówku, 
3) wybudowanie kolektora zbiorczego z Okuniewa do gminnej oczyszczalni w 

Długiej Kościelnej. 
 Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że przyjęcie takiej treści stanowiska opóźni 
budowę kanalizacji w Okuniewie. 
 Radny Z. Niewiatowski zapytał, skąd jest pewność, że wariant podłączenia do 
Sulejówka jest najlepszym wariantem.  
 Z-ca Burmistrza A. Machowski odpowiedział, że niezależnie od przyjętego stanowiska 
gmina będzie kontynuowała rozmowy z Sulejówkiem. Wariant budowy inwestycji z 
Sulejówkiem jest tańszy. 
 
Za przyjęciem projektu stanowiska, głosowano: za – 6, przec. – 8, wstrz. – 1. 
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Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że stanowisko nie zostało przyjęte. 
 
XIV. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie: 
 
/1/ przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Okuniewa, Michałowa, Budzisk i 
Zagórza; 
 Radny J. Czerwiński zaproponował skreślenie miejscowości: Michałów, Budziska i 
Zagórza i przeprowadzenie konsultacji tylko w Okuniewie. 
 Radny Z. Niewiatowski powiedział, że Klub wyraża na to zgodę.  
 
Za przyjęciem projektu uchwały- z poprawką - głosowano: za – 9, przec. – 6, wstrz. – 0. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/2/  odwołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Halinowie; 
 Burmistrz J. Damasiewicz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 15, przec. – 0, wstrz. – 0. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/3/  powołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Halinowie; 
 Burmistrz J. Damasiewicz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 15, przec. – 0, wstrz. – 0. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/4/ odwołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Halinowie; 
 Burmistrz J. Damasiewicz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 15, przec. – 0, wstrz. – 0. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/5/ powołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Halinowie; 
 Burmistrz J. Damasiewicz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 11, przec. – 0, wstrz. – 4. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/6/ przekazania środków finansowych z przeznaczeniem na nagrody za osiągnięcia w 
służbie dla policjantów Komisariatu Policji w Halinowie; 
Burmistrz J. Damasiewicz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
 Radny M. Sukiennik wniósł o sprostowanie pomyłki pisarskiej do projektu uchwały 
polegającej na zastąpieniu daty 16 czerwca datą 14 czerwca. 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz. – 1. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/7/  określenia zasad gospodarowania środkami przeznaczonymi na pomoc zdrowotną 
dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez gminę Halinów; 

Burmistrz J. Damasiewicz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały oraz 
wniosła o dodanie w rozdziale IV ust. 2 pkt 3 wyrazów: „w tym sanatoryjnym”. 
Za przyjęciem projektu uchwały –z autopoprawką - głosowano: za – 15, przec. – 0, wstrz. – 0. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/8/ rozpatrzenia uwagi nieuwzględnionej przez Burmistrza Miasta Halinów wniesionej 
do projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
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miejscowości Wielgolas Duchnowski, gmina Halinów.(złożonej przez Panią Janinę 
Twardowską) 
 Burmistrz J. Damasiewicz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 11, przec. – 0, wstrz. – 4. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/9/ rozpatrzenia uwagi nieuwzględnionej przez Burmistrza Miasta Halinów wniesionej 
do projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miejscowości Wielgolas Duchnowski, gmina Halinów. (złożonej przez Pana Tadeusza 
Kobza) 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 11, przec. – 0, wstrz. – 4. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/10/ rozpatrzenia uwagi nieuwzględnionej przez Burmistrza Miasta Halinów wniesionej 
do projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miejscowości Wielgolas Duchnowski, gmina Halinów. (złożonej przez Pana Sławomira 
Mirosz) 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 11, przec. – 0, wstrz. – 4. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/11/ rozpatrzenia uwagi nieuwzględnionej przez Burmistrza Miasta Halinów wniesionej 
do projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miejscowości Wielgolas Duchnowski, gmina Halinów. (złożonej przez Pana Pawła 
Ostrowskiego) 

Projektant ds. planowania przestrzennego R. Warsza przedstawił uzasadnienie do 
projektu uchwały. 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 11, przec. – 0, wstrz. – 4. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/12/ rozpatrzenia uwagi nieuwzględnionej przez Burmistrza Miasta Halinów wniesionej 
do projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miejscowości Wielgolas Duchnowski, gmina Halinów. (złożonej przez pana Ireneusza 
Kruszewskiego) 

Projektant ds. planowania przestrzennego R. Warsza przedstawił uzasadnienie do 
projektu uchwały 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 10, przec. – 0, wstrz. – 4. 
(nieobecna na sali radna T. Kowalczyk) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/13/ rozpatrzenia uwagi nieuwzględnionej przez Burmistrza Miasta Halinów wniesionej 
do projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miejscowości Wielgolas Duchnowski, gmina Halinów. (złożonej przez Panią Teresę 
Dacewicz) 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 10, przec. – 0, wstrz. – 4. 
(nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/14/ stwierdzenia zgodności  zmiany części miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego centralnej części gminy Halinów, w zakresie części miasta Halinów z 
ustaleniami „Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 
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Gminy Halinów”, przyjętego  uchwałą Nr X/144/99 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 
23 grudnia 1999 r. 

Projektant ds. planowania przestrzennego R. Warsza przedstawił uzasadnienie do 
projektu uchwały 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 9, przec. – 0, wstrz. – 5. 
(nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/15/ stwierdzenia zgodności zmiany części miejscowego planu  zagospodarowania 
przestrzennego wschodniej części Gminy Halinów w zakresie części wsi Wielgolas 
Duchnowski z ustaleniami „Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 
Przestrzennego Gminy Halinów”, przyjętego  uchwałą Nr X/144/99 Rady Miejskiej w 
Halinowie z dnia 23 grudnia 1999 r. 

Projektant ds. planowania przestrzennego R. Warsza przedstawił uzasadnienie do 
projektu uchwały 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz. – 0.  
(nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/16/ zmiany części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego centralnej 
części gminy Halinów w zakresie części miasta Halinów; 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 9, przec. – 0, wstrz. – 5. 
(nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/17/ zmiany części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wschodniej 
części gminy Halinów w zakresie części wsi Wielgolas Duchnowski; 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/18/ przystąpienia do realizacji Projektu pod nazwą „Zielony Szlak Rowerowy 
Mazowsza”; 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/19/ nadania nazwy ulicy w miejscowości Budziska, gmina Halinów. 
Za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy  Jastrzębia ulicy położonej w miejscowości 
Budziska, gmina Halinów, głosowano: za – 10, przec. – 0, wstrz.- 4. 
(nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
 
 
XV. Zakończenie obrad VII sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zaapelował do Radnych o udział w pracach 
podczas posiedzeń Komisji Rady. 

Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała o wygranej sprawie w sądzie dotyczącej 
przejęcia przez gminę terenu Klubu Rolnika w Józefinie. 
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Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski o godz. 
19.35 dokonał zamknięcia obrad VII sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 
 
 
Protokół sporządziła: 
/-/ Paulina Wirtek 
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